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Protokół   nr  XXXIX / 2017  
 

z sesji Rady Gminy Zblewo odbytej dnia  27 czerwca   2017r.  
 
 

Lista obecności Radnych w załączeniu do niniejszego protokołu. Ponadto udział w Sesji wzięli : Wójt 

Gminy Artur Herold, Sekretarz Gminy Daniel Szpręga, Skarbnik Gminy Hanna Puttkammer,  

kierownicy referatów oraz jednostek organizacyjnych gminy oraz zaproszeni goście. Lista obecności 

zaproszonych gości w załączeniu do niniejszego protokołu.  

Sesja odbyła się w remizie Ochotniczej Straży Pożarnej w Zblewie. Rozpoczęła się o  godz.16.05 

Obrady prowadził Przewodniczący Rady Gminy p. Leszek Burczyk. 

Porządek obrad: 

1. Sprawy regulaminowe: 

a) otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności, 

b) zatwierdzenie porządku obrad, 

c) przyjęcie protokołu z sesji odbytej dnia 25 maja br.  

2. Informacja Wójta Gminy z realizacji uchwał podjętych na sesjach  w dniach 27 kwietnia   

i  25 maja   br. oraz z działalności w okresie międzysesyjnym. 

3. Interpelacje i wnioski Radnych.  

4. Ocena skuteczności działania w zakresie porządku publicznego, ochrony przeciwpożarowej i 

ratownictwa – przedstawienie stanowisk Komisji: 

a) Rozwoju Gospodarczego i Finansów, 

b) Rolnictwa, Leśnictwa, Ochrony Środowiska, Bezpieczeństwa Publicznego i Ochrony 

Przeciwpożarowej, 

c) Oświaty, Zdrowia, Kultury, Sportu, Turystyki, Spraw Socjalnych i Bezrobocia. 

5. Ocena przygotowania gminy do sezonu turystycznego 2017r. – przedstawienie stanowisk 

Komisji: 

a) Rozwoju Gospodarczego i Finansów, 

b) Rolnictwa, Leśnictwa, Ochrony Środowiska, Bezpieczeństwa Publicznego i Ochrony 

Przeciwpożarowej, 

c) Oświaty, Zdrowia, Kultury, Sportu, Turystyki, Spraw Socjalnych i Bezrobocia. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego oraz 

sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Zblewo za 2016r.: 

a) rozpatrzenie sprawozdania z wykonania budżetu gminy Zblewo za 2016r. oraz 

sprawozdania finansowego za 2016r. 

b) przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Gdańsku o  sprawozdaniu z 

wykonania budżetu Gminy Zblewo za 2016r. 

c) dyskusja, 

d) podjęcie uchwały.   

7. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy absolutorium z tytułu wykonania  

budżetu Gminy Zblewo za 2016r.: 

a) przedstawienie wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Zblewo w sprawie udzielenia 

Wójtowi Gminy Zblewo absolutorium z tytułu wykonania budżetu gminy za rok 2016, 

b) przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Gdańsku o wniosku Komisji 

Rewizyjnej Rady Gminy Zblewo, 

c) przedstawienie opinii pozostałych Komisji Stałych Rady Gminy, 

d) zapoznanie się z informacją o stanie mienia komunalnego, 

e) dyskusja, 

f) podjęcie uchwały. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Rady Gminy Zblewo nr XVII/141/2004 z dnia  

31 maja 2004r. w sprawie ustalenia sieci przedszkoli i oddziałów przedszkolnych dla dzieci 

sześcioletnich w szkołach podstawowych oraz granic ich obwodów – poprzedzone 

stanowiskami Komisji: 
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a) Rozwoju Gospodarczego i Finansów, 

b) Rolnictwa, Leśnictwa, Ochrony Środowiska, Bezpieczeństwa Publicznego i Ochrony 

Przeciwpożarowej, 

c) Oświaty, Zdrowia, Kultury, Sportu, Turystyki, Spraw Socjalnych i Bezrobocia. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie uchylenia uchwały Nr XVIII/107/16 Rady Gminy Zblewo z dnia  

29 stycznia 2016r. w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Starogardzkiego oraz 

uchwały zmieniającej Nr  XXVII/203/16 Rady Gminy Zblewo z dnia 26 października 2016r. – 

poprzedzone stanowiskami Komisji: 

a) Rozwoju Gospodarczego i Finansów, 

b) Rolnictwa, Leśnictwa, Ochrony Środowiska, Bezpieczeństwa Publicznego i Ochrony 

Przeciwpożarowej, 

c) Oświaty, Zdrowia, Kultury, Sportu, Turystyki, Spraw Socjalnych i Bezrobocia. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2017r. – poprzedzone stanowiskami 

Komisji: 

a) Rozwoju Gospodarczego i Finansów, 

b) Rolnictwa, Leśnictwa, Ochrony Środowiska, Bezpieczeństwa Publicznego i Ochrony 

Przeciwpożarowej, 

c) Oświaty, Zdrowia, Kultury, Sportu, Turystyki, Spraw Socjalnych i Bezrobocia. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej na lata 2017-2027r. – 

poprzedzone stanowiskami Komisji: 

a) Rozwoju Gospodarczego i Finansów, 

b) Rolnictwa, Leśnictwa, Ochrony Środowiska, Bezpieczeństwa Publicznego i Ochrony 

Przeciwpożarowej, 

c) Oświaty, Zdrowia, Kultury, Sportu, Turystyki, Spraw Socjalnych i Bezrobocia. 

12. Rozpatrzenie skargi na Kierownika Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Zblewie – 

poprzedzone stanowiskami Komisji: 

a) Rozwoju Gospodarczego i Finansów, 

b) Rolnictwa, Leśnictwa, Ochrony Środowiska, Bezpieczeństwa Publicznego i Ochrony 

Przeciwpożarowej, 

c) Oświaty, Zdrowia, Kultury, Sportu, Turystyki, Spraw Socjalnych i Bezrobocia. 

13. Odpowiedzi na wnioski i interpelacje Radnych. 

14. Wolne wnioski i zakończenie. 

 

Ad.1  

Przewodniczący Rady Gminy p.Leszek Burczyk otworzył XXXIX Sesję  Rady Gminy Zblewo. Powitał 

Panie  i Panów Radnych, Pana Wójta,  Pana Sekretarza, Panią Skarbnik, Kierownika Posterunku 

Policji, Dyrektorów Zespołów Szkół oraz Przedszkola, Radnego Rady Powiatu p.R.Gumińskiego,  

kierownika Zakładu Komunalnego, kierowników jednostek gminnych, dyrektora GOK, sołtysów, 

pracowników Urzędu  Gminy, mieszkańców. 

W dalszej części spraw regulaminowych Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że w sesji udział 

bierze 12 Radnych na stan Rady 15, a więc sesja jest prawomocna do podejmowania uchwał.  

Poinformował, że Radni otrzymali porządek obrad dzisiejszej  sesji i zapytał, czy do porządku  sesji są 

uwagi lub wnioski. Wniosków nie zgłoszono i Radni przyjęli jednogłośnie porządek obrad.  

Za przyjęciem protokołu z sesji odbytej dnia 25 maja  2017r. głosowali wszyscy Radni. 

 

Godz.16.08 – doszedł Radny p.M.Miksza  

 

Ad.2 

Informacja Wójta Gminy z realizacji uchwał podjętych na sesjach  w dniach 27 kwietnia   

i  25 maja   br. oraz z działalności w okresie międzysesyjnym. 

Informacje w załączeniu do niniejszego protokołu. Do przedstawionych informacji nie było pytań. 
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Ad.3 

Interpelacje i wnioski Radnych. 

Radny p.R.Rambowski zapytał, czy jest możliwość wykonania przejścia dla pieszych z ul. Pałubińskiej 

na ul. Pinczyńską na chodnik? 

Wójt Gminy odpowiedział, że jest to przy drodze powiatowej, udadzą się na wizję lokalną w terenie i 

zobaczą jak to wygląda w terenie. 

Radny p.R.Rambowski poinformował, że w styczniu była robiona część ul.Topolowej  i  jeszcze nie 

jest zamieciona. Była robiona przez p.Tworka i  mieszkańcy proszą, aby była zamieciona. 

Wójt Gminy powiedział,  że to musi być zrealizowane, gdyż odbiór tej ulicy miał miejsce.   

Przewodniczący Rady Gminy odczytał apel mieszkańców ul.Sportowej o pilną poprawę nawierzchni 

tej ulicy.  Apel w załączeniu do  niniejszego protokołu.  

Wójt Gminy poinformował, że naprawa tej ulicy  to jest priorytet. Założenia są takie, że przy realizacji 

modernizacji stadionu i ciągu pieszo – rowerowego miała być realizacja tej ulicy. Trzeba w trybie 

pilnym jednak wcześniej to zrealizować. Czekamy z niecierpliwością na informację z Ministerstwa  

Sportu i  Turystyki, że będzie modernizacja stadionu i budowa świetlicy w Borzechowie. Przy okazji 

modernizacji stadionu chcieliśmy realizować ten pierwszy odcinek ul. Sportowej. W przyszłym roku na 

wiosnę chcielibyśmy realizować tę ul. Sportową, bo było to mieszkańcom obiecane. Ta droga  jest 

mocno narażona na zniszczenia więc był pierwszy nasz akcent i przy współpracy w firmą Boś-Met 

było zrealizowane na zasadzie płyt 400 m bieżących tej drogi. W tym roku także chcemy w ramach 

współpracy kolejny etap realizować. Najpierw myśleliśmy  o pierwszym odcinku, bo tam mieszka 

najwięcej ludzi. Mam prośbę do Szanownych Radnych o wsparcie  tej inicjatywy.  

 

Ad.4 

Ocena skuteczności działania w zakresie porządku publicznego, ochrony przeciwpożarowej i 

ratownictwa. 

Informacje na ten temat w załączeniu do niniejszego protokołu. 

Stanowisko Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów przedstawił  Radny p. R.Skrzypczak. 

Stanowisko Komisji Rolnictwa, Leśnictwa, Ochrony Środowiska, Bezpieczeństwa Publicznego i 

Ochrony Przeciwpożarowej przedstawił Radny p. R.Rambowski. 

Stanowisko Komisji Oświaty, Zdrowia, Kultury, Sportu, Turystyki, Spraw Socjalnych i Bezrobocia 

przedstawił Radny p.J. Czubek. 

Stanowiska w załączeniu do niniejszego protokołu. 

Za pozytywną oceną podejmowanych działań w zakresie porządku publicznego, ochrony 

przeciwpożarowej i ratownictwa głosowali wszyscy Radni. 

 

Ad.5 

Ocena przygotowania gminy do sezonu turystycznego 2017r. 

Informacja na ten temat w załączeniu do niniejszego protokołu. 

Stanowisko Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów przedstawił  Radny p. R.Skrzypczak. 

Stanowisko Komisji Rolnictwa, Leśnictwa, Ochrony Środowiska, Bezpieczeństwa Publicznego i 

Ochrony Przeciwpożarowej przedstawił Radny p. R.Rambowski. 

Stanowisko Komisji Oświaty, Zdrowia, Kultury, Sportu, Turystyki, Spraw Socjalnych i Bezrobocia 

przedstawił Radny p.J. Czubek. 

Stanowiska w załączeniu do niniejszego protokołu. 

Za pozytywną oceną przygotowania gminy do sezonu turystycznego 2017r. głosowali wszyscy Radni. 

 

Ad.6 

Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego oraz 

sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Zblewo za 2016r.: 

a) rozpatrzenie sprawozdania z wykonania budżetu gminy Zblewo za 2016r. oraz sprawozdania 

finansowego za 2016r.: 

Radni materiały z wykonania budżetu otrzymali wcześniej. Szczegółowo  wykonanie budżetu zostało 

omówione na posiedzeniach komisji. 
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b) przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Gdańsku o sprawozdaniu z wykonania 

budżetu gminy Zblewo za 2016r. 

Przewodniczący Rady Gminy  odczytał Uchwałę Nr 035/g291/R/II/17 Składu Orzekającego 

Regionalnej Izby Obrachunkowej w Gdańsku  z dnia 11 kwietnia 2017r. opiniującą pozytywnie 

sprawozdanie z wykonania budżetu Gminy Zblewo za 2016r. Uchwała w załączeniu do niniejszego 

protokołu. 

c)dyskusja: 

Radni nie zabierali głosu w tej sprawie. 

d) podjęcie uchwały: 

Za podjęciem uchwały głosowało 13 Radnych. 

Uchwała Nr XXXIX/285/2017 w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego oraz 

sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Zblewo za 2016r. w załączeniu do niniejszego protokołu. 

 

Ad.7 

Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy absolutorium z tytułu wykonania  budżetu 

Gminy Zblewo za 2016r.: 

a) przedstawienie wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Zblewo w sprawie udzielenia Wójtowi 

Gminy Zblewo absolutorium z tytułu wykonania budżetu gminy za rok 2016: 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Radny p.Kamil Niemczyk  odczytał wniosek Komisji Rewizyjnej 

Rady Gminy w Zblewie w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Zblewo absolutorium z tytułu wykonania 

budżetu Gminy za 2016r. Wniosek w załączeniu do niniejszego protokołu. Komisja ( 3 głosy za )   

wystąpiła do Rady Gminy Zblewo z wnioskiem o udzielenie absolutorium Wójtowi Gminy Zblewo za 

2016r. 

b)   przedstawienie uchwały Regionalnej Izby Obrachunkowej w Gdańsku w sprawie   opinii o wniosku 

Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Zblewo: 

Przewodniczący Rady Gminy odczytał Uchwałę Nr 077/g291/A/II/17 Składu Orzekającego Regionalnej 

Izby Obrachunkowej w Gdańsku z dnia 2 czerwca  2017r. opiniującą  pozytywnie  wniosek Komisji 

Rewizyjnej Rady Gminy w Zblewie o udzielenie absolutorium Wójtowi Gminy Zblewo z tytułu 

wykonania budżetu za 2016r.  Uchwała w załączeniu do niniejszego protokołu. 

c)   przedstawienie opinii pozostałych Komisji Stałych Rady Gminy: 

Opinię  Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów przedstawił Radny p.R.Skrzypczak. 

Opinię  Komisji Rolnictwa, Leśnictwa, Ochrony Środowiska, Bezpieczeństwa Publicznego i Ochrony 

Przeciwpożarowej przedstawił Radny p.R. Rambowski. 

Opinię  Komisji Oświaty, Zdrowia, Kultury, Sportu, Turystyki, Spraw Socjalnych i Bezrobocia 

przedstawił Radny p.J. Czubek. 

Opinie w załączeniu do niniejszego protokołu. 

Wszystkie Komisje pozytywnie oceniły  wykonanie budżetu gminy i zadań gospodarczych w 2016r. 

d)   zapoznanie się z informacją o stanie mienia komunalnego: 

Z informacją o stanie mienia komunalnego Radni zapoznali się na posiedzeniach   Komisji.  Informacja 

ta stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

e)  dyskusja: 

Radni nie zabierali głosu w tej sprawie. 

f)  podjęcie uchwały: 

Przewodniczący Rady Gminy odczytał projekt uchwały. 

Za podjęciem uchwały głosowało 13 Radnych.  

Uchwała Nr XXXIX/284/2017  w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Zblewo absolutorium z tytułu  

wykonania budżetu za 2016r. w załączeniu do niniejszego protokołu.  

 

Ad.8 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Rady Gminy Zblewo nr XVII/141/204 z dnia  

31 maja 2004r. w sprawie ustalenia sieci przedszkoli i oddziałów przedszkolnych dla dzieci 

sześcioletnich w szkołach podstawowych oraz granic ich obwodów. 

Stanowisko Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów przedstawił  Radny p. R.Skrzypczak. 
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Stanowisko Komisji Rolnictwa, Leśnictwa, Ochrony Środowiska, Bezpieczeństwa Publicznego i 

Ochrony Przeciwpożarowej przedstawił Radny p. R.Rambowski. 

Stanowisko Komisji Oświaty, Zdrowia, Kultury, Sportu, Turystyki, Spraw Socjalnych i Bezrobocia 

przedstawił Radny p.J. Czubek. 

Stanowiska w załączeniu do niniejszego protokołu. 

Za podjęciem uchwały głosowali wszyscy Radni. 

Uchwała Nr XXXIX/285/17 w sprawie zmiany uchwały Rady Gminy Zblewo nr XVII/141/204 z dnia  

31 maja 2004r. w sprawie ustalenia sieci przedszkoli i oddziałów przedszkolnych dla dzieci 

sześcioletnich w szkołach podstawowych oraz granic ich obwodów w załączeniu do niniejszego 

protokołu. 

  

Ad.9 

Podjęcie uchwały w sprawie uchylenia uchwały Nr XVIII/107/16 Rady Gminy Zblewo z dnia  

29 stycznia 2016r. w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Starogardzkiego oraz 

uchwały zmieniającej Nr  XXVII/203/16 Rady Gminy Zblewo z dnia 26 października 2016r.  

Stanowisko Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów przedstawił  Radny p. R.Skrzypczak. 

Stanowisko Komisji Rolnictwa, Leśnictwa, Ochrony Środowiska, Bezpieczeństwa Publicznego i 

Ochrony Przeciwpożarowej przedstawił Radny p. R.Rambowski. 

Stanowisko Komisji Oświaty, Zdrowia, Kultury, Sportu, Turystyki, Spraw Socjalnych i Bezrobocia 

przedstawił Radny p.J. Czubek. 

Stanowiska w załączeniu do niniejszego protokołu. 

Za podjęciem uchwały głosowali wszyscy Radni. 

Uchwała Nr XXXIX/286/17 w sprawie uchylenia uchwały Nr XVIII/107/16 Rady Gminy Zblewo z dnia  

29 stycznia 2016r. w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Starogardzkiego oraz 

uchwały zmieniającej Nr  XXVII/203/16 Rady Gminy Zblewo z dnia 26 października 2016r. w 

załączeniu do niniejszego protokołu.  

 

Ad.10 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2017r.  

Stanowisko Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów przedstawił  Radny p. R.Skrzypczak. 

Stanowisko Komisji Rolnictwa, Leśnictwa, Ochrony Środowiska, Bezpieczeństwa Publicznego i 

Ochrony Przeciwpożarowej przedstawił Radny p. R.Rambowski. 

Stanowisko Komisji Oświaty, Zdrowia, Kultury, Sportu, Turystyki, Spraw Socjalnych i Bezrobocia 

przedstawił Radny p.J. Czubek. 

Stanowiska w załączeniu do niniejszego protokołu. 

Za podjęciem uchwały głosowało 12 Radnych i 1 Radny wstrzymał się od głosu. 

Uchwała Nr XXXIX/287/17 w sprawie zmian w budżecie gminy na 2017r. w załączeniu do niniejszego 

protokołu.  

 

Ad.11 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej na lata 2017-2027r. 

Stanowisko Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów przedstawił  Radny p. R.Skrzypczak. 

Stanowisko Komisji Rolnictwa, Leśnictwa, Ochrony Środowiska, Bezpieczeństwa Publicznego i 

Ochrony Przeciwpożarowej przedstawił Radny p. R.Rambowski. 

Stanowisko Komisji Oświaty, Zdrowia, Kultury, Sportu, Turystyki, Spraw Socjalnych i Bezrobocia 

przedstawił Radny p.J. Czubek. 

Stanowiska w załączeniu do niniejszego protokołu. 

Za podjęciem uchwały głosowali wszyscy Radni. 

Uchwala Nr XXXIX/288/17 w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej na lata 2017-2027 w 

załączeniu do niniejszego protokołu. 

 

Ad.12  

Rozpatrzenie skargi na Kierownika Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Zblewie. 
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Stanowisko Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów przedstawił  Radny p. R.Skrzypczak. 

Stanowisko Komisji Rolnictwa, Leśnictwa, Ochrony Środowiska, Bezpieczeństwa Publicznego i 

Ochrony Przeciwpożarowej przedstawił Radny p. R.Rambowski. 

Stanowisko Komisji Oświaty, Zdrowia, Kultury, Sportu, Turystyki, Spraw Socjalnych i Bezrobocia 

przedstawił Radny p.J. Czubek. 

Stanowiska w załączeniu do niniejszego protokołu. 

Wszystkie Komisje jednogłośnie stwierdziły, że skarga jest bezzasadna. 

Za  podjęciem uchwały uznającej skargę za bezzasadną głosowali wszyscy Radni. 

Uchwała Nr XXXIX/289/17 w sprawie rozpatrzenia ponownej skargi na działalność kierownika gminnej 

jednostki organizacyjnej w załączeniu do niniejszego protokołu.   

 

Ad.13 

Odpowiedzi na wnioski i interpelacje Radnych. 

Odpowiedzi zostały udzielone bezpośrednio po ich zgłoszeniu.  

 

Ad.14 

Wolne wnioski i zakończenie. 

Radny p.K.Niemczyk  poprosił, aby przedstawić Radnym jak wygląda sprawa z zakupem gruntu pod 

przedszkole w Pinczynie, tej działki pod przedszkole, darmowe przekazanie tej drogi i wykupu działki 

od p.Mariana Bollina na dojazd i jak wygląda sytuacja z ul. Gajową, kiedy zostanie ogłoszony 

przetarg?  

Wójt Gminy odnośnie ul. Gajowej poinformował, że trzymamy się sztywno ram i procedur podanych 

mieszkańcom. Do końca miesiąca czerwca ma być ogłoszony przetarg, a realizacja inwestycji ma się 

rozpocząć na przełomie  lipca i sierpnia. Takie informacje  były przekazane mieszkańcom i w takim 

toku będzie się to odbywało.  W tym roku rozpoczniemy  tę inwestycję, żeby jak najmniej było 

utrudnień w komunikacji dla mieszkańców. Firma musi w tym roku wejść i zakończyć dzieło.  Przy 

realizacji ul.Gajowej będziemy dążyć do tego żeby realizować inne dodatkowe zadania, postulaty 

mieszkańców.   

Sekretarz Gminy  dodał, że w tej chwili chcemy jak najszybciej ogłosić przetarg na inspektora nadzoru. 

Często się spotykamy i rozmawiamy na ten temat, bo jest to przetarg unijny i musimy się trzymać 

ściśle procedur. Posiłkujemy się również firmą zewnętrzną i właściwie kończymy. W czwartek będzie 

dostarczona umowa przez mecenasa Budkiewicza. 20 czerwca został złożony wniosek do Starostwa 

o zmianę pozwolenia na budowę i lada chwila będzie to na BIP. 

Wójt Gminy odnośnie zakupu gruntu powiedział, że jest akt notarialny i do 7 lipca w przypadku 

p.Zagórskiej musimy wypłacić te pieniądze, a w przypadku p.Bollina myślę że do 15 lipca wypłacimy.  

p.Cz.Pietruszyński poruszył sprawę niesprawnych hydrantów, konieczności sprawdzenia  rowu wód 

popłucznych z hydroforni oraz zapytał się co się stało z wieżą w Pinczynie, bo jak ktoś się tam utopi to 

będzie za późno. 

p.R.Gumiński – sołtys wsi Miradowo w imieniu mieszkańców podziękował panu Wójtowi i 

pracownikom za nagłośnienie salki, za asfalt i za pomoc przy organizacji festynu wiejskiego. Dodał, że 

mieszkańcy są bardzo zadowoleni i dziękują.  

Kierownik Posterunku Policji p.Arkadiusz Makowski w związku z przejściem z dniem 30 czerwca br. na 

emeryturę podziękował wszystkim za bardzo dobra współpracę. 

Następnie podziękowania za wzorowe wypełnianie obowiązków kierownika Posterunku Policji 

p.Arkadiuszowi Makowskiemu złożyli  Wójt  Gminy p. Artur Herold oraz Przewodniczący Rady Gminy 

p.Leszek Burczyk.   

Wobec wyczerpania porządku obrad, o godz.17.27, Przewodniczący Rady Gminy zamknął  XXXIX 

sesję Rady Gminy Zblewo. 

Integralną częścią protokołu  jest płyta CD oznaczona : „ XXXIX sesja- 27.06.2017r”. 

Protokółowała 

A.Zalewska        Przewodniczący Rady Gminy 
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